
 
PROTOKÓŁ   Nr 77.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 22 października   2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji      
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Leszek Banaszek        -  Prezes Zarządu  Spółki Wodnej  
2. Mirosław  Sarnowski  -  Zastępca  Przewodniczącego Spółki Wodnej 
3. Beata Górecka            -  Zastępca kierownika wydziału UGK   
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące . 
3. Zapoznanie się z korespondencją.  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Zaproszony na dzisiejsze posiedzenie Komisji Prezes Zarządu Spółki 
Wodnej Pan Leszek Banaszek przedstawił informacje na temat realizacji zadań 
spółki, zgodnie z przyjętym harmonogramem prac. 
Niesprzyjająca aura w maju i czerwcu zmusiła nas do przekierowania niektórych 
prac na inne odcinki, gdzie były  tereny odcięte od świata i trzeba było dowozić 
żywność, wypompowywać wodę itd.. i w związku z tym niektóre prace z 
harmonogramu nie zostały jeszcze rozpoczęte jak również  i nie wszystkie 
zostały  zakończone, powiedział Pan Banaszek . 
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Następnie  przedstawił realizację poszczególnych zadań z br. łącznie z 
trudnościami z jakimi musiała się borykać spółka wodna. 
Poinformował, że po rozliczeniu się z dotacji z 2013 roku do końca października 
br. zacznie się przygotowywanie harmonogramu prac na rok przyszły, ale 
wszystko będzie zależało od środków . Spółka złożyła wniosek o dotację do 
starostwa i do gminy. Jeżeli nie otrzyma dotacji, spółka zajmie się tylko 
konserwacją rowów, ponieważ nie ma też żadnego zainteresowania ze strony 
mieszkańców. Wkład własny, niefinansowy spółki, czyli praca członków jest w 
granicach 40 000 zł  i to można rozliczać do dotacji, także łącznie z  wkładem 
własnym i dotacjami spółka wykonała prace w 2013 roku za kwotę 140 000 zł . 
 
Radny Fydryszek zapytał, czy te harmonogramy to jest przypadkowość, czy jest 
przygotowana strategia. 
 
Pan Mirosław Sarnowski odpowiedział, że jest raczej opracowana  strategia, ale  
też pewne niedociągnięcia w kwestii dogadania się z pracownikiem Urzędu albo 
z Sołtysami powodują, że czasem te prace przebiegają inaczej.   
Odbyła się dyskusja w trakcie której rozważano możliwości pozyskiwania 
środków na rzecz spółki wodnej i szukano rozwiązań, dzięki którym można 
byłoby rozszerzyć zakres prac.  
 
Pani Beata Górecka na prośbę Komisji przedstawiła informacje na temat 
zasadności wydatkowania środków z funduszu sołeckiego na 2014 rok. 
Poinformowała, że wszystkie Sołectwa złożyły wnioski w terminie .Wszystkie 
wnioski zostały zweryfikowane, wszystkie wnioski są zgodne z przepisami i 
mieszczą się w ramach, więc  nie powinno być problemów z ich 
wydatkowaniem i uzyskaniem zwrotu części poniesionych  kosztów.   
Wykaz wydatków i nazwy zadań w poszczególnych  sołectwach  stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Pani Górecka na prośbę radnych  udzieliła informacji na temat  prowadzonych 
kontroli  w zakresie odbioru odpadów komunalnych, kontroli które będą 
prowadzone, likwidacji dzikich wysypisk  oraz  zbiórki eternitu.   
Odbyła się dyskusja w powyższych tematach.   
  
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Wołomińskiego po przeprowadzeniu 
analizy dokumentów  przesłanych przez Radą Miejską w Tłuszczu stwierdziła, 
że stawiane zarzuty przez firmę ELVIR E. i W.Wirscy Spółka Jawna, dotyczące 
opieszałości w wydawaniu opinii i decyzji przez organ administracji publicznej , 
są bezzasadne.  Pismo  stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja  zapoznała się. 
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2. Pismo Przewodniczącego Kapituły Krzysztofa Gajcego o wydanie opinii o 
wniosku Towarzystwa Przyjaciół Ziemii Tłuszczańskiej w sprawie nadania 
tytułu „Honorowego Obywatela  Gminy Tłuszcz” Panu Bogdanowi Wnukowi.   
Pismo wraz z wnioskiem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja przeprowadziła dyskusję i do sprawy powróci na następnym 
posiedzeniu Komisji.     
  
3. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o 
zabezpieczenie w budżecie Gminy Tłuszcz na 2014 rok kwoty 40 000 zł  na 
modernizację istniejącej strażnicy i rozbudowę poddasza.   
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Radny Mirosław Sobczak poinformował, że mieszkańcy Miąsego złożyli pismo, 
które jeszcze nie dotarło do Komisji,  o nadanie nazwy ulicy Jana Pała II dla 
drogi łączącej ulicę  Parafialną z ulicą Napoleońską oraz nazwy Witolda 
Pileckiego dla drogi  położonej prostopadle do w/w drogi.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
Radny Sobczak odczytał poprawiony projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
dopłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i powiedział, że skutek 
finansowy w skali roku będzie to kwota ok. 10 000 zł . Projekt uchwały  został 
skierowany do zaopiniowania przez radcę prawnego w Urzędzie.  
 
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 13 listopada    
2013 roku godzina 15.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 28 października  2013 r. 
                                                                                        


